
 

Notulen Algemeen bestuur 

Datum 15-02-2024 

Tijd 13:30 - 16:00 

Locatie Regiokantoor, Burgemeester de Bordesstraat 80, Bussum, Huizenzaal (2de 

verdieping) 

Voorzitter Gerhard van den Top 
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13:30 

Opening en agenda 15 februari 2024 

 

Besluit: 

- Voorstel wijziging agenda: agendapunt 6 ‘Strategische integrale reflectie 

kaderbrief’ met toelichting verplaatsen en hier het laatste inhoudelijke 

agendapunt van maken (na agendapunt 8 ‘FG verslag Vervoer G&V). Het 

algemeen bestuur is akkoord met deze wijziging en stelt de agenda vast. 

 

Notulen: 

Aanwezig: 

Voorzitter: Gerhard van den Top 

Blaricum: Joke Lanphen 

Eemnes: Mirjam Havinga- de Jong 

Gooise Meren: Hugo Bellaart 

Laren: Nanning Mol 

Hilversum: Karin van Hunnik 

Huizen: Bert Rebel 

Wijdemeren: Gert Zagt 

Regio Gooi en Vechtstreek: Jacqueline Agricola, Marije Mansfeld, Marlies van 

der Linden (secretaris). 

 

Afwezig:  

Regio Gooi en Vechtstreek: Sabien von dem Borne, Igor Meuwese 
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13:35 

Mededelingen 

 

Notulen: 

- Bezoek Gedeputeerde Staten Provincie Noord-Holland 16 april. Het concept 

programma wordt toegelicht. Het algemeen bestuur wil graag met 
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Gedeputeerde Staten lunchen. Het concept programma wordt als vrij vol/druk 

ervaren. 
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13:45 

Ontwerp verslagen 

 

Besluit: 

1. De verslagen algemeen bestuur 14 december 2023 openbaar en 

vertrouwelijk deel en de terugkoppeling van de heidag worden ongewijzigd 

vastgesteld. 

 

Actiepunten: 

In september 2024 evaluatie openbaarheid portefeuillehoudersoverleggen 

agenderen 

 

Technische mogelijkheden slotje bij vergaderstukken onderzoeken 

 

Notulen: 

VERTROUWELIJK 

 

4 

13:55 
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14:15 

Presentatie RAV 

 

Notulen: 

- Mw. Lanphen geeft als bestuurlijk trekker van de RAV een korte introductie. 

Vervolgens geeft dhr. Roest een presentatie.  

- Mw. Havinga vraagt naar de mogelijke aanpassing van het pensioen van 

huidige en nieuwe medewerkers als zij in dienst komen van de coöperatie. Ze 

geeft aan dat een gunstiger pensioen van het ABP je een aantrekkelijker 

werkgever maakt en dat in tijden van personeelskrapte ook van waarde is.  

- De AB-leden waarderen de presentatie. Het is goed om even nadrukkelijk stil 

te staan bij de RAV. 
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14:45 

VERTROUWELIJK 
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15:05 

VERTROUWELIJK 
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15:20 

Strategische integrale reflectie kaderbrief 

 

Actiepunten: 

Presentatie over sturing op bedrijfsinformatie GAD in algemeen bestuur 

agenderen. Mogelijkheden nagaan voor vergadering april 

 

Notulen: 

- Mw. Agricola geeft een presentatie over vier blokken uit de kaderbrief (GGD, 

GAD, Toerisme & Recreatie en Werk & Onderwijs) en de effecten op de 

gemeentebegroting. 

- N.a.v. de presentatie geeft mw. Havinga aan dat zij eerder haar zorgen over 

de uitvoering van projecten werk en participatie heeft gedeeld . In afwachting 

van het Rijksbeleid zijn financiële middelen beschikbaar gekomen waardoor 

projecten voort kunnen worden gezet. 

- Dhr. Bellaart vraagt of de regioconservator ook wordt ingezet voor erfgoed. 

Mw. Agricola geeft aan dat dit niet specifiek tot de taken hoort van de 

regioconservator. Zij is vooral gericht op de museale samenwerking. 

- Mw. Lanphen wijst op het verslag van 14 december waarin is aangegeven dat 

alle wensen met financiële consequenties besproken worden ten behoeve van 

opname in de begroting 2025. Dhr. Rebel geeft aan dat de begroting 2025 op 

dit moment wordt opgesteld en nu inderdaad het moment is om bestuurlijk 

richting te geven. Het besluit over de ontwerpbegroting 2025 volgt nog in het 

AB van april. 

- Gesproken wordt over de extra gevraagde financiering van 35K van de 

regioconservator, naast de 50K die in de Regiobegroting staat. Daarnaast komt 

er een subsidie-aanvraag voor het Erfgoedfestival via de gemeenten. Dhr. Mol 

doet een oproep aan gemeenten hier positief op te reageren en zekerheid te 

geven.  

- Dhr. Bellaart vraagt of er extra inzet nodig in verband met Wijdemeren? Dhr. 

Zagt geeft aan dat inmiddels duidelijk is dat Wijdemeren in de regio blijft 

omdat de raad van Stichtse Vecht heeft aangegeven niet te willen fuseren. 

- Dhr. Bellaart vraagt naar de inzet vanuit de Regio bij de MRA. Mw. Agricola 

geeft aan dat er op dit moment gewerkt wordt aan de nieuwe MRA agenda en 

onderdeel daarvan is om na te denken over bestuurlijke trekkerschappen. 

Daaraan gekoppeld moet ook ambtelijke capaciteit worden meegenomen. In de 

werkafspraken MRA is opgenomen dat de gemeente die een bestuurder levert, 

ook de ambtelijke ondersteuning levert. 

- Gesproken wordt over het onderzoek public affairs/lobby en het vervolg. Mw. 

Agricola geeft aan dat er op 29 februari een bestuurlijk overleg over de 

propositie is. Daar wordt voorgesteld om voor de komende twee jaar een 
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lobbyist in te huren vanuit het RSA budget. Op deze manier kunnen er snel 

stappen gezet worden en kan daarnaast de koninklijke weg gevolgd worden 

voor structurele financiering.  

- De AB leden waarderen de presentatie en geven aan dat goed zichtbaar is dat 

de Regio zich realiseert dat er binnen gemeenten weinig financiële ruimte is en 

er serieus is gekeken naar oplossingen binnen de Regiobegroting. 
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15:50 

Rondvraag en sluiting 

 

Notulen: 

- Dhr. Mol koppelt terug uit het portefeuillehoudersoverleg digitale veiligheid 

waarin gesproken is over de organisatie van een bijeenkomst voor raadsleden 

over digitale veiligheid. Besproken wordt dat de organisatie onder de noemer 

van het Regiopodium niet de voorkeur heeft (deze bijeenkomsten zijn 

gekoppeld aan onderwerpen waar de raden besluiten over moeten nemen). 

Dhr. Rebel herhaalt zijn eerdere oproep om de Regio alleen te betrekken bij 

onderwerpen waar de Regio een aangewezen rol bij heeft.  

- Dhr. Van den Top kijkt uit naar de bijeenkomst op 4 maart in verband met 

600 jaar Hilversum en hoopt de leden van het algemeen bestuur hier te 

ontmoeten. 
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Conform: DVO Meldpunt Wet goed huurderschap 

 

Besluit: 

Het algemeen bestuur besluit tot het verlenen van diensten voor het uitvoeren 

van een regionaal meldpunt goed verhuurderschap voor alle Regiogemeenten. 

 

Actiepunten: 

Evaluatie meldpunt goed verhuurderschap agenderen voor het algemeen 

bestuur 

 

Notulen: 

Mw. Lanphen geeft aan t.z.t de evaluatie graag te willen zien. Het is haar niet 

duidelijk wat het meldpunt precies gaat doen. 
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Conform: Experiment voorrang cruciale beroepen (urgentiebureau) 

 

Besluit: 

Het algemeen bestuur besluit tot het verlenen van diensten voor het uitvoeren 

van het experiment voorrang voor het toewijzen van sociale huurwoningen aan 

woningzoekenden werkzaam in een cruciaal beroep in Hilversum en Gooise 

Meren. 
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Conform: Dienstverlening exploitatie en registratie kinderopvanginstellingen 

gemeente Wijdemeren 

 

Besluit: 

Het algemeen bestuur besluit tot het verlenen van diensten voor het 

afhandelen van aanvragen over exploitatie en registratie van 

kinderopvanginstellingen alsmede het afdoen van rapporten zonder 

overtreding ten behoeve van Wijdemeren. 
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Conform: Opvang ontheemden uit Oekraïne door Regio Gooi en Vechtstreek 

 

Besluit: 

Het algemeen bestuur besluit tot het verlenen van diensten voor het 

coördineren en uitvoeren van de opvang van ontheemden uit Oekraïne in de 

regio Gooi en Vechtstreek. 

 

Notulen: 

Dhr. Zagt vraagt naar de financiering van deze extra taken. Mw. Lanphen geeft 

aan dat de middelen en uitvoering van deze taken eerst bij de Veiligheidsregio 

lag. De verantwoordelijkheid is door een tijdelijke wet neergelegd bij de 

colleges. Het geld wat bij de Veiligheidsregio gaat mee naar de Regio. Deze 

middelen staan los van de financiering die naar gemeenten gaat. 

 

 

 

Vastgesteld tijdens de openbare vergadering van het algemeen bestuur d.d. 10 april 2024 

 

de secretaris,        de voorzitter, 

      
ir. M. van der Linden      dr. ir. G.M. van den Top 

 


